
  

 

   
 
REFERAT - Generalforsamling af 11.03.24 
 
Dagsordenen: 
 

1. Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Enstemmigt valgt Martin Madsen 
Referent: Enstemmigt valgt Kathrine Lind 
 
 

2. Bestyrelsens beretning 

Medlemstallet er fordoblet til omkring 85 medlemmer ved udgangen af år 2023. De 20-25 af dem kom 
fra Ganløse Floorball Klub, som vi bød velkommen i sommeren 2023.  
Vi er rundet 90 medlemmer efter den seneste kontingentopkrævning, hvor der typisk falder lidt fra.  
Der er startet et Familiefloorball hold i Smørum. Holdet har fået bolde, mål og andet udstyr. Holdet har 
allerede passeret 12 unge medlemmer plus deres forældre, så den lille hal er godt fyldt.  
Det er i øvrigt ret imponerende, hvor hurtig holdet er kommet godt op at stå - det er frivillighed, når det 
er bedst.  
Det har været en stor succes at arrangere 3 mod 3 turneringer både for eksterne klubber, men også 
internt, hvor jeg især husker juleafslutningen. 
Medlemmerne har igen vist jeres støtte ved fx at skaffe en trøjesponsor til kvindeholdet og en 
strømpesponsor til herreholdet. Fortsæt med jeres idéer – stort som småt – det hele tæller. 
Vi har også deltaget i et Sankt hans arrangement igennem Ølstykkes venner, vi fik promoveret os. 
Andre opgaver det seneste år har været fondsansøgning, møder hos DGI, Kommunen, kurser og andet. 
En anden og krævende opgave for bestyrelsen har været at lave et budget for klubben. Primært fordi vi 
vokser og vokser, hvilket er skønt. 
Vi har beholdt de nuværende haltider/træningstider og fået nogle nye i Smørum. 
 
Fremtiden  
Der er ønsker på tværs af holdene for at fortsætte med turneringerne og samværet på tværs.  
Der er forberedt en fondsansøgning på bander i Stenløsehallen. De nye bander skal understøtte de 
turneringer og stævner, som vi afholder internt og eksternt. Men også et fremtidigt samarbejde med den 
lokale skole – Lærkeskolen, som gerne vil afvikle turneringer internt på skolen, men også eksternt med 
andre skoler for hele kommunen. 
Bestyrelsen vil have fokus på at etablere og udvikle klubben yderligere.  
For vi skal understøtte og etablere klubben endnu bedre for at skabe grobund for udvikling. Vi er en af 
Danmarks hurtigst vækstende klubber og har samme antal medlemmer som nogle af de mest 
traditionsrige klubber i landet.  
 
Genvalg. 
Til slut vil jeg gerne sige, at jeg gerne vil fortsætte som formand, og jeg håber på jeres genvalg.  
 
Ingen indsigelserne mod beretningen – Godkendt. 
 
 
 
 



  

 

 
3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

Gennemgang af regnskabet godkendt.  
 
 

4. Fremlæggelse af budget 

Budget godkendt. 
 
 

5. Fastsættelse af kontingent 

Kontingent fastsættes til 350 DKK for etablerede medlemmer. 450 Dkk for tilmeldingsgebyr og til unge 
medlemmer. 200 DKK til børneholdet. 
Vedtaget.  
 

6. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 
 
 

7. Valg af formand 

Formanden genopstiller 
Vedtages enstemmigt 
 
 

8. Valg af næstformand 

Ikke på valg 
 
 

9. Valg af kasserer 

Ikke på valg 
 
 

10. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Allan Bøwig vil gerne overdrage stafetten, ellers ikke på valg. Allan bliver. 
Marija Qvick på valg. Genvalgt.  
Vedtaget  
 
 

11. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Merle Stenbryggen og Henriette Mangelsen ønsker ikke at fortsætte. 
Niels Albjerg indtræder som supplerende bestyrelsesmedlem 
Rune Jensen indtræder som supplerende bestyrelsesmedlem 
Vedtaget 
 
 
 



  

 

 
 

12. Valg af revisor 

Revisor – Genvalg af Tatjana Hjort Madsen 
Vedtaget 
 
 

13. Eventuelt 

Drøftelse omkring ideer til udvikling af Egedal Floorball Klub  
 
 
Generalforsamlingen afsluttet 
 
Deltagende: Niklas Kaysen Petersen, Niels Albjerg, Brian K. Hansen, Simon Sandin, Martin Meilstrup, 
Jannick Jensen, Rune Jensen, Kathrine Lind, Marija Qvick, Merle Stenbryggen, Betina Lauritsen, Christina 
Maria Appelgren, Heidi Nielsen, Martin Madsen,  
Afbud fra Jan Kobberup og Allan Bøwig i bestyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 


